
1 

 

TISKOVÁ INFORMACE  

z Kolegia děkana Fakulty elektrotechniky a informatiky UPa č. 02 - dne 21. 11. 2016 

 

Program: 

1. Představení nového člena kolegia 

2. Informace o činnosti vedení FEI 

3. Informace o úvazcích AP a kateder, nastavení pravidel pro os. ohodnocení 

4. Ekonomická situace 

5. Stav přípravy a realizace rozvojových a VaV projektů 

6. Studijní záležitosti 

7. Úprava vnitřních předpisů v souladu s novelou VŠ zákona 

8. Koncepce propagace fakulty 

9. Různé 

 

1. Představení nového člena kolegia 

Novým členem KD byl osloven Ing. Tomáš Svoboda, který je také členem Akademického senátu FEI. 

Hlavním úkolem Ing. Svobody bude diskutovat se členy KD žádosti studentů (stížnosti, doporučení 

apod.).  

 

2. Informace o činnosti vedení FEI 

Ing. Němec 

2.1. 14. 11. Porada vedení UPa na FZS. Prezentace FZS - nabídka certifikovaných kurzů, 

informace o realizovaných projektech (2 projekty TAČR), hodnocení výsledků VaV 

(hodnocení pouze impaktovaných výstupů), FZS má 42 AP a víc studentů než FEI.  

Počet studentů na UPa poklesl pod 8 000 (minus 3 % oproti AR 15/16). Do 1. r. FEI 

nastoupilo 270 stud. (AR 15/16 288 st., AR 12/13 440 st.). V souvislosti s počtem studentů 

na UPa se diskutoval čl. 22 Mimořádné prostředky návrhu Stud. a zkuš. řádu UPa, kdy byl 

zachován odstavec tohoto článku: „V mimořádných a zvláště odůvodněných případech může 

na písemnou žádost studenta děkan udělit studentovi výjimku z ustanovení tohoto studijního 

řádu. Tato výjimka se nevztahuje na články 5 odst. 7, 7 odst. 4, 8 odst. 7 a 11 odst. 4 

studijního řádu a dále také na řízení vedená dle zákona č. 500/2004 Sb., správního řádu.“ 

2.2. Proběhla 2 jednání s firmou Mikroelektronika - příprava 2 projektů programu TRIO MPO 

(zapojení KIT, KŘP a KE). 

2.3. Příprava schůzky děkanů elektrotechnických fakult a prof. Labíka (předseda Národního 

akreditačního úřadu). Náměty k jednání zasílat Ing. Němcovi. 

 

Ing. Čegan 

2.4. Schůzka s Ing. Klápšťovou a Ing. Koblížkem - o nově připravovaném CMS systému, 

vizuálním stylu, Microsite a nově připravovaných vizích, které by měly být v příštích letech 

realizovány. Na UPa tlak na samostatnost bez využívání služeb externích firem. 

2.5. 9. 11. účast na zasedání AS FEI. 

2.6. Schůzka k TAČR GAMA. 

2.7. Zhodnocení veletrhu Gaudeamus  s účastníky, kteří zastupovali FEI. 

2.8. Schůzka s p. Kvašem (městská policie) - jednání o projektu pro chytré město (Strategie ITI, 

FEI partnerem projektu, vytvoření informačního portálu). 
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doc. Dušek 

2.9. Práce na změnách vnitřních předpisů. 

2.10. Administrativní úkony (v souladu s nařízeními správního řádu). 

2.11. Čerpání stipendijního fondu - do konce roku 2016 bude rozeslán přehled vyplacených 

stipendií na FEI. 

 

3. Informace o úvazcích AP a kateder, nastavení pravidel pro os. ohodnocení (Ing. Němec) 

Prezentace RIV bodů a prostředků RVO (přehled let minulých, kvalifikovaný odhad pro budoucí 

roky). 

Vnitřní audit počtu zaměstnanců na FEI a katedrách. Návrh transparentních pravidel + uplatnění 

individuálních pravidel na výši OP. 

Výše úvazků na jednotlivých katedrách (včetně vedoucích kateder, bez děkana a proděkanů). FEI má 

téměř 42 AP (přepočtené úvazky na FTE).  

Zlepšení finančního zabezpečení tarifních mezd se předpokládá se začátkem řešení rozvojových a 

dalších projektů.  

 

Způsob tvorby osobních příplatků 

Tvorba OP - obligatorní složka (pedagogické činnosti, vedení závěrečných prací) + členství v AS 

a jiných orgánech, propagace fakulty + činnost na pracovišti (ohodnotí ved. katedry) + publikační 

činnost (dosažení stanoveného minima za určité období, při nadstandardních výstupech nadstandardní 

ohodnocení) + mimo OP výplata části „dalšího platu“ (výplata v rámci možností FEI, přerozdělují 

vedoucí kateder) + mimo OP možnost odměn z VaV projektů při splnění všech ostatních činností (až 

na úrovni 40 % z uspořených mzdových prostředků, průběžně přerozděluje řešitel projektu na úrovni 

řešitelského týmu). 

Tabulky a návrhy rozešle Ně vedoucím kateder po zkonzultování se So. 

K tomuto bodu dále proběhla diskuze.   

 

4. Ekonomická situace (Ing. Soukupová) 

Předložila stav čerpání rozpočtu k 3. 11. 2016 s výjimkou čerpání institucionálních prostředků, které 

jsou aktuální k 21. 11. 2016. 

Tabulka obsahuje také odhad čerpání prostředků k 31. 12. z rezervy, celkových N a V, nákladů 

děkanátu a kateder. 

 

5. Stav přípravy a realizace rozvojových a VaV projektů 

TAČR GAMA, TRIO - viz výše. 

 

Rozvojové projekty 

Velká zpoždění v harmonogramu vyhlašování výzev a skutečného stavu ze strany ministerstva.  

Objevila se pouze výzva Rozvoj kapacit pro VaV - jde spíše o nastavení podmínek na úrovni 

strategického řízení projektů. Jednání s ředitelem Svobodou z CTTZ o možné spolupráci na dalším 

projektu s participací spolupracujících fakult na tomto projektu – Rozvoj kapacit pro transfer 

technologií. 
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Stav podaných rozvojových projektů 

Spoluúčast na univerzitním projektu + 3 fakultní projekty - formálním hodnocením projekty prošly, 

nebyly vyloučeny. Čeká se na faktické hodnocení. Lhůty výsledků hodnocení nejsou známy. Výsledky 

hodnocení projektů na podporu excelentních výzkumných týmů, podaných v lednu - prodleva 

hodnocení je až 9 měsíců. V harmonogramech projektů je počítáno s možným zpožděním financování. 

 

6. Studijní záležitosti (doc. Dušek) 

Stav studentů 

Oznámení o ukončení studia (vydáno v „hybridním“ režimu v souvislosti s novelou VŠ zákona) - 

důležité je dodržení lhůt a posloupností podle správního řádu. 

 

Čl. 22 v upraveném SaZŘ UPa 

Původní znění: “V mimořádných a zvláště odůvodněných případech může na písemnou žádost 

studenta děkan udělit studentovi výjimku z ustanovení tohoto studijního řádu.“  

Do nového SaZŘ doplněno: „Tato výjimka se nevztahuje na články 5 odst. 7, 7 odst. 4, 8 odst. 7 a 11 

odst. 4 studijního řádu a dále také na řízení vedená dle zákona č. 500/2004 Sb., správního řádu.“ 

Doc. Dušek ověří uvedené výjimky. 

 

7. Úprava vnitřních předpisů v souladu s novelou VŠ zákona (Ing. Němec) 

Prozatím byl upraven Statut UPa a SaZŘ.  

Další úprava nastane u Vnitřního mzdového předpisu UPa, a to v navýšení tarifních mezd. 8% nárůst 

mezd by mělo MŠMT vyřešit navýšením rozpočtovaných prostředků základní dotace. Otázkou je, 

o kolik budou navýšeny CUN (prozatím nedošlo k podrobnému výkladu položky CUN a dopadu 

navýšení tarifů). Navýšení tarifů neovlivní osobní příplatky. 

 

8. Koncepce propagace fakulty (Ing. Čegan) 

Prezentace - proběhla analýza současného stavu, návrh nastavení nového stavu propagace, cíle a vize 

a komplexní pohled na celou problematiku. 

 

9. Různé 

Ně: Stanovení komise pro VŘ na AP - Če, Ka, Ma, Pi, Fi, termín 9. 12.  

Ho: informoval o roadshow MSI, která proběhne v út 22. 11. v H1 

 

 

Pardubice 29. listopadu 2016 

 

 

 

 

 

 

 


